
Verslag bijeenkomst Subsidie- en Tarievenbeleid 

 

Datum: 19 september 2018  

Tijdstip: 19.30 tot 21.30 uur 

Locatie: clubhuis Veensche Boys 

 

Opening 

Wethouder Harke Dijksterhuis opent de avond en heet iedereen van harte welkom. Vanuit het 

bestaande beleid (Nota Maatschappelijk Vastgoed, Sportnota) die in 2012 zijn vastgesteld, is er 

behoefte aan een eerlijk en transparant subsidie- en tarievenstelsel. Een eerdere Nota Subsidie- en 

Tarievenbeleid is in 2014 in de raad behandeld, maar niet vastgesteld. Tegelijkertijd wordt steeds 

meer duidelijk dat er behoefte is aan harmonisatie van tarieven. Daarnaast is vanuit de Dialoog 

Samen aan Zet de behoefte aan een transparant subsidiestelsel naar voren gekomen. Op deze avond 

wil de gemeente met de subsidieontvangers en gebruikers van maatschappelijk vastgoed in gesprek  

gaan over het huidige beleid en de verwachtingen en wensen voor een nieuw subsidie- en 

tarievenbeleid.  

 

Verwachtingen en doelen 

De heer Stefan Staartjes peilt via “Mentimeter” de verwachtingen van de avond aan de hand van drie 

vragen. De uitkomsten hiervan zijn als bijlage bij dit verslag gevoegd.  Vervolgens noemt hij kort de 

doelen voor deze avond: 

- het informeren van alle genodigden over het beleid tot nu toe en wat de inventarisatie en analyse 

tot nu toe hebben opgeleverd; 

- in gesprek gaan met de verenigingen en organisaties waar het nieuwe tarieven- en subsidiestelsel 

aan moet voldoen. Maar ook: wat is goed of minder goed aan het huidige stelsel.  

- Inventariseren op welke wijze de genodigden betrokken willen blijven in het vervolgproces.  

Op basis van de uitkomsten van deze avond en een verdere analyse van de huidige situatie zal een 

kaderstellende notitie aan de gemeenteraad worden aangeboden.  

 

Analyse huidige situatie en bouwstenen voor kostprijsgeoriënteerde tarieven 

De gemeente heeft de heer Joop Scherpenzeel van Hospitality Group gevraagd om de huidige situatie 

rondom de tarieven te analyseren en bouwstenen te ontwikkelen voor het nieuwe tariefstelsel. Deze 

uitgangspunten heeft hij gepresenteerd (de presentatie is als bijlage toegevoegd). De vragen die 

gesteld zijn tijdens de presentatie, zijn hieronder weergegeven. 

 

- Is het uitgangspunt voor de tarieven niet langer om kostendekkende tarieven te berekenen?  

Dat klopt. In plaats van kostendekkende tarieven wordt uitgegaan van kostprijsgeoriënteerde 

tarieven.  

- Gaat het vanavond alleen over tarieven of ook over subsidies? 

Het gaat vanavond over allebei. De presentatie van Joop Scherpenzeel gaat in op de techniek 

voor het berekenen van tarieven. Maar in de tarieven van de accommodaties zit al een gedeelte 

subsidie, omdat de tarieven niet kostendekkend zijn. Daarnaast is het de bedoeling om te komen 

tot een ander subsidiestelsel.   

- Heeft de opdracht voor een nieuw tarieven- en subsidiestelsel een beleidsmatige of financiële 

insteek?  

Beleidsmatig, er ligt geen bezuinigingstaakstelling onder. Daarbij staan we nog maar aan het 

begin van een proces.  

- Kan de uitkomst van de consultatie ook zijn dat er meer geld nodig is voor het nieuwe 

subsidiestelsel? 

Als uitgangspunt voor de rapportage geldt het budget zoals dat nu beschikbaar is, maar 

uiteindelijk gaat de raad over het budget. Indien de uitkomsten van de rapportage daar aanleiding 

toe geven, kan een vraag om extra budget voorgelegd worden aan de raad.  

 



- Worden er gesprekken met gebruikers ingepland om te waarborgen dat de inventarisatiegegevens 

van destijds correct worden overgenomen c.q. geactualiseerd? 

Dit zit niet in de opdracht van Hospitality Group, maar organisaties hebben de gelegenheid om dit 

in de nog volgende consultaties c.q. inspraak te verifiëren en/of ter discussie te stellen.  

- Vormen de nota maatschappelijk vastgoed, de sportnota en het werk van ICS uit 2014 wel het 

uitgangspunt?  

Ja, de harmonisatie die daar is ingezet, wordt nu uitgewerkt in de subsidies en tarieven. Dit 

betekent ook dat de benoemde basisvoorzieningen niet opnieuw ter discussie staan. 

- Is het mogelijk de subsidies van andere organisatie in te zien? (We weten nu niet hoe onze 

subsidie zich verhoudt ten opzichte van anderen)? 

Er is sprake van volledige transparantie. Subsidies en tarieven worden in de uiteindelijke 

rapportage opgenomen. Ter plaatse (in Nijkerkerveen) heeft Stefan Staartjes aan 

geïnteresseerden nog een toelichting verzorgd wat de huidige kaders van het huidige 

gemeentelijke subsidiebeleid zijn.  

- Hoe komt het dat de binnensport een hoger dekkingsgraadpercentage moet betalen dan de 

buitensport?  

Dit heeft te maken met het aantal uren gebruik. Binnensport is goedkoper dan buitensport, mede 

omdat de accommodaties efficiënter gebruikt worden (overdag voor het onderwijs en ’s avonds 

voor de verenigingen).  

- Waarom wordt het zwembad niet genoemd bij de accommodaties waarvoor een tarief bepaald 

moet worden? 

Deze zit niet in de opdracht, omdat hier net nieuwe tarieven voor bepaald zijn bij de 

ingebruikname van het nieuwe zwembad.  

 

SWOT-analyse 

Na de presentatie van Joop Scherpenzeel gaan de aanwezigen in groepjes uiteen om een sterkte-

zwakteanalyse te maken. Op grote vellen kan met post-it. blaadjes aangegeven worden wat de sterke 

en zwakke kanten van de huidige tarieven en subsidies zijn en welke kansen en bedreigingen gezien 

worden voor een nieuw stelsel. Tevens is er een “oh… dat wil ik ook nog meegeven”-vel, waarop 

andere aandachtspunten genoteerd zijn.  

De resultaten hiervan zijn in een bijlage bij dit verslag gevoegd.  

 

Afsluiting 

Na circa drie kwartier met geanimeerde gesprekken en discussies over de subsidies en tarieven, is 

het tijd om de avond af te sluiten. Wethouder Nadya Aboyaakoub bedankt de aanwezigen voor hun 

inbreng. Ze benadrukt hoe belangrijk het is om dit soort processen samen te doen en input op te halen 

vanuit de verschillende organisaties.  

Mensen die verder mee willen blijven denken over dit thema, kunnen zich opgeven voor de 

klankbordgroep. De informatie van deze avond wordt verwerkt in de kaderstellende notitie. Deze wordt 

naar verwachting begin 2019 aan de raad voorgelegd voor besluitvorming.  

 


